
 
  
 
 

Schriftelijke vragen 
Grote leegstand huurwoningen 

 
 
Afgelopen week is bij de begrotingsbehandelingen in de gemeenteraad veel 
gesproken over het tekort aan huurwoningen. Moties om met name het bouwen te 
stimuleren vlogen over de tafel. Ook de wachttijden lopen alsmaar op. Het college 
zegt dat deze oploopt tot wel 14 jaar. 
 
De verwondering is dan ook groot dat bij een wandeling door twee wijken er zomaar 
19 woningen leeg staan. Velen met een biljet erop dat deze onder constructie is. 
Maar bij navraag blijken ook diverse woningen en appartementen al meer dan een 
jaar leeg staan. LijstvanderDoes heeft daar in januari ook al vragen over gesteld. 
Bijna een jaar later ziet Inwonersbelangen geen wezenlijke verbetering. Deze 
leegstand blijft een doorn in het oog van inwoners en jongeren omdat zij al heel lang 
wachten op een woning. Zeker nu de behoefte zo groot is. 
 
Naar aanleiding van deze waarneming heeft Inwonersbelangen de volgende vragen: 
 

1. Hoe kan het dat er zoveel woningen leeg staan? 
2. Is er zicht op hoeveel woningen dit in Woerden zijn? 
3. Is dit ook het geval bij alle gemeenten die aangesloten zijn op woningnet? 
4. Is dit aantal bekend en wat zegt dit over de lange wachttijden? 
5. Welke actie gaat de gemeente ondernemen om deze onbegrijpelijke 

leegstand aan de kaak te stellen bij GroenWest? 
6. Is het college het met ons eens dat er strakker gestuurd kan en moet worden 

om deze leegstand te voorkomen? 
7. Is het hiervoor nodig om harde afspraken met GroenWest te maken? 
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